



حاصلة على شهادة الجودة الدولية 2015: ISO 9001
التميز الافضل، الاستجابة الاسرع، الكلفة الاقل ... ميزتنا التنافسية



العدد: ١٥٠ / ٧٧٨
التاريخ: ٢٠٢٤ / ٦ / ٦

التجارية

م / إعلان

مناقصة استيرادية

١١ / م / دي ٢٠٢٤ / ١ (تجهيز ١٢٠ طن شريط نحاسي بالرقم الرمزي R144/B لغرض تصنيع محولات التوزيع سعة ١١/٤٠٠ KVA ومن منشأ آسيوي او اوروبي وحسب المواصفات الفنية وقائمة جدول التسليم .

(٢٠٢٤ / ٧ / ١٦)

تاريخ الغلق

(معلنة للمرة الاولى)

يسر (وزارة الصناعة والمعادن / شركة ديالى العامة) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم بموجب الوثائق القياسية الإلزامية وبعبءه يهمل العطاء مع ملاحظة ما يأتي:
١. على مقدمي العطاء المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال ب (شركة ديالى العامة) وعبر البريد الإلكتروني او موقعه الإلكتروني الموضح في أدناه وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات مع ملاحظة ما يلي :-

أ. المبلغ التخميني التشغيلي لكلف التصنيع للمناقصة هو (3400) دولار للطن الواحد (فقط ثلاثة آلاف وأربعمائة دولار لأغيرها) يضاف إليه سعر LME للنحاس ليوم فتح العطاءات علما ان سعر LME التخميني لغرض التخصيص المالي ليوم ٢٠٢٤/٥/١٩ هو (10397) دولار للطن الواحد (فقط عشرة آلاف وثلاثمائة وسبعة وتسعون دولار لأغيرها) ليصبح المبلغ الإجمالي التخميني لغرض التخصيص المالي هو (1655640) دولار (فقط مليون وستمائة وخمسة وخمسون ألف وستمائة وأربعون دولار لأغيرها) واصل CIP مخازن شركة ديالى العامة.

ب. مقدار مبلغ التأمينات الأولية للمناقصة هو (33112.8) دولار (فقط ثلاثة و ثلاثون ألف ومائة واثنا عشر دولار وثمانون سنت لأغيرها) والمطلوب تقديمها مع العطاء .

د . أن سعر بيع مستندات للمناقصة هو (200000) دينار عراقي (مائتان ألف دينار عراقي) غير قابل للرد إلا في حال إلغاء المناقصة من قبل شركتنا حيث تعاد ثمن الوثائق فقط دون تعويض لمقدمي العطاءات.

هـ. على مقدم العطاء أن يستخدم نموذج صيغة العطاء الموجود في القسم الرابع (نماذج العطاء) ويجب ان يتم تعبئة النموذج بالكامل دون أي تغيير في شكله ولن تقبل أي بدائل كما ويجب تعبئة جميع الفراغات بالمعلومات المطلوبة (طباعة وليس بخط اليد).

و . ان شركتنا غير ملزمة بقبول أو طأ العطاءات سعراً .
ي- يجب ان تكون جميع الوثائق الفنية والتجارية والوثائق القياسية موقعة ومختومة بختم وتوقيع حي.

٢. متطلبات التأهيل المطلوبة : (كما مبينة في وثائق العطاء)
٣. يتم تسليم العطاءات إلى العنوان الآتي (شركة ديالى العامة / طريق بغداد بعقوبة الجديد- قرب تقاطع القدس) وان آخر موعد لتسليم العطاء سيكون الساعة الثانية ظهراً من تاريخ غلق المناقصة في ٢٠٢٤ / ٧ / ١٦ وان العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي(مقر شركتنا / غرفة لجنة فتح العروض) في الساعة التاسعة صباحاً ليوم ٢٠٢٤ / ٧ / ١٧ وفي حالة مصادفة يوم الغلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي للدوام الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر موعد الغلق .. مع التقدير

المهندس

عبد الستار مخلف عليوي
المدير العام / وكالة
رئيس مجلس الإدارة

٢٠٢٤ / ٦ / ٦





حاصلة على شهادة الجودة الدولية 2015: ISO 9001
التميز الافضل، الاستجابة الاسرع، الكلفة الاقل ... ميزتنا التنافسية



Ref: 15/ 3778

Date: 6/6/2024

Announcement

Import bidding

No.11/T/DIA/2024 Supplying (120 Tons copper strip in coil with rounded edge cod no. R144/B
(note the origin should be an Asian or European)

(Announce for second time)

Closing date: 16/7/2024

Ministry of Industry and Minerals of Iraq / Diala state Company has pleased ,to invite your esteemed company to bid in accordance with tender standard documents otherwise the bidding will cancel and according to the attached specifications.

1- interested eligible bidders may obtain further information from (Diala state Company) E- mail or website which are below mentioned as shown in instructions for bidders and noting the following:-

A. The estimated amount for manufacturing cost for tender is (3400) USD for one / ton (only three thousand and four hundred dollars) add to it price LME for copper on 19/5/2024 amount is (10397) for one /ton (only ten thousand three hundred and ninety- seven dollars) to be the total amount is = (1655640) USD (only one million six hundred and fifty-five thousand and six hundred and forty dollars) arrive to (CIP) Diala Company Warehouses.

B. The amount of bid bond for tender is (33112.8) USD (only thirty- three thousand and one hundred twelve dollars and eighty cents) which is required to be submitted with the offer.

C. The price of selling the tender documents for tender is (200000) Iraqi dinar (only two hundred thousands Iraqi Dinar) the price of documents not refundable except to cancel by our company

D. The bidders should use Section IV. Bidding Forms , and filling the forms completely without any change in form and any alternatives will not be accepted. All blanks should be filled with required information (print not handwritten).

*Note: the foreign reliable companies who don't have a branch or legal representative or Commercial Agent registered in Iraq are excluded from tender documents purchase receipt.

* Our company is not obligated to buy from the lowest prices.

* Submitting a written commitment in the Law department of our company about not dealing with the Zionist Entity and any of its establishments and companies.

* In case the Payment is in (Cash) it will be (Iraqi Dinar) equal to Dollar according to Iraqi Central Bank announcement for the Day of releasing the amounts of the supplied materials .

*All technical commercial and standard documents must be signed and stamped with a live seal and signature.

* Qualification demands Required (as shown in tender documents) .

3. The bidders should be delivered to the following address (Diala State Company/ Baghdad - Baquba new road/ Near Al-Quads Cross) and the last date to deliver the bidding will be at 2:00 p.m of closing date tender on 16/7/2024 , and any delayed tender will be rejected and the tenders will be opened in the presence of bidders or their representatives who want to attend at the following address(our company headquarter / offers opening committee office) at 9:00 O'clock .a.m. on 17/7/2024. In case of meeting official holiday at closing date the official next day will be the last day to submit the tender and is considered a closing date .

Best Regard

Abdulsattar Mukhlif Oleiwi
Director General
Chairman of Board administration
Diala State Company

6/6/2024



Website: www.dialacompany.com
E-mail: Diala.comp@industry.gov.iq
E-mail: info@dialacompany.com

العنوان : العراق - ديالى - بعقوبة - قرب تقاطع القدس

رقم صندوق البريد: (٨)